
(贸促会认证)装箱单CCPIT认证

产品名称 (贸促会认证)装箱单CCPIT认证

公司名称 深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部

价格 400.00/份

规格参数

公司地址 深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B
栋1楼

联系电话  15913941040

产品详情

(贸促会认证)装箱单CCPIT认证

价格单CCPIT认证(贸促会认证)

形式发票CCPIT认证(贸促会认证)

联系人：程丹   

电话:15913941040  

QQ：2623880699

用途：在国外商业中，天下列国凭据各自的对外商业政策，遍及执行入口商业管束，对入口商品执行不
同关税和数目限定，并由海关执行统计。普通产地证是收支口国出具货品的证实，已成为国外老例，所
以普通产地证是举行国外商业的一项紧张证实文件，具备如下几方面的用途： 

Uses: In foreign business, according to their respective foreign business policies, the following countries have
implemented import commercial controls, imposed different tariffs and restrictions on the number of imported
commodities, and are subject to customs statistics. The ordinary certificate of origin is a confirmation of the goods
issued by the country of income and expenditure, and has become an old example in foreign countries. Therefore, the
ordinary certificate of origin is a tense confirmation document for holding foreign businesses and has the following
uses:
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